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je izgradnju nacionalnih infrastruktura prostornih podataka, kojima je svrha nesmetan,
brz, jednostavan i jedinstven pristup prostornim podacima svih zainteresiranih korisnika
za opću dobrobit na lokalnoj, regionalnoj i globalnoj razini. Posebno se ističe uloga kata
starskih podataka, koji kao podaci najkrupnijeg mjerila za neku državu trebaju biti upravo
temelj infrastrukture prostornih podataka. Autor ističe kako bi u Hrvatskoj trebalo što pri
je urediti prostorne evidencije i katalogizirati postojeće prostorne podatke te ih staviti na
uvid širem krugu korisnika. Metakatastarski portal izrađen u ovom radu daje tomu izni
man doprinos. Njegovo daljnje upotpunjavanje kao i poboljšanje strukture korištenjem brzo
razvijajućih tehnologija važan su zadatak u budućnosti.
Osmo, završno poglavlje sadrži prikaz korištene literature i URL adrese resursa s Inter
neta.
Povjerenstvo je zaključilo da je ovaj magistarski rad izniman doprinos struci u području ka
tastra i infrastrukture prostornih podataka. S obzirom na trenutno stanje u Hrvatskoj, po
stojeća infrastruktura prostornih podataka ne zadovoljava potrebe vremena u kojem živi
mo. Autor se u svom radu posvetio problematici koja je relativno nova u nas, a čija je imple
mentacija i poboljšanje u budućnosti nužno, posebice u procesima priključenja Hrvatske eu
ropskim i svjetskim integracijama. Praktični dio rada prikazuje mogućnosti koje pružaju in
formatičke i komunikacijske tehnologije u upravljanju prostornim informacijama, što daje
korisne smjernice za budući rad.

Miodrag Roić

DIPLOMIRALI

Na Geodetskom fakultetu Sveučilišta u Zagrebu od 1. ožujka 2003. do 28. lipnja 2003. godi
ne na dodiplomskom studiju diplomiralo je 15 pristupnika.
Pregled diplomiranih inženjera geodezije na dodiplomskom studiju:

Pristupnik
naslov diplomskog rada

Datum obrane, mentor

Goran Buble
"GPS mreža grada Raba - II faza i digitalni model
reljefa (DMR) otoka Raba"
Dario Petrlić
"Planinarske-izletnička karta Medvednice" 28.03.2003., doc.dr.sc. Stanislav Frangeš

03.03.2003., prof.dr.sc. Tomislav Bašić

Krešimir Stojkovski-Licul
"Kartografska građa državnog arhiva u Pazinu" 28.03.2003., doc.dr.sc. Stanislav Frangeš
Karlo Štampalija
"Prezentacija katastarskih podataka" 28.03.2003., prof.dr.sc. Miodrag Roić
Tomislav Bacinger
"Karta zvjezdanog neba" 23.05.2003., doc.dr.sc. Stanislav Frangeš
Maja Budisavljeuić
"Kinematika visina istočne obale poluotoka Istre" 23.05.2003., prof.dr.sc. Nevio Rožić
Sonja Debeljuh
"Vektorizacija Hrvatske osnovne karte 1:5000 programom
PROVEC/m 3.5" 23.05.2003., doc.dr.sc. Stanislav Frangeš
Marko Gašparouić
"Izrada plana grada Zadra programom OCAD" 23.05.2003., doc.dr.sc. Stanislav Frangeš
Marija Repanić
"Primjena S-transformacije pri optimiranju O-reda
položajne mikrotriangulacijske mreže posebne namjene" 23.05.2003., prof.dr.sc. Nevio Rožić
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Toni Tadin 23.05.2003., prof.dr.sc. Teodor Fiedler
('Kalibracija digitalne kamere Finepix ~ Prv"
Stipe Barišič
"Izrada geološke karte Medvednice za prikaz na internetu" 2.06.2003., prof.dr.sc. Miljenko Lapaine
Vedrana Skokandić
,"Kartografija na WEB-u"

1
2.06.2003., prof.dr.sc. Miljenko Lapaine

Slaven Lambaša
"Analiza izmjerenih i teorijskih veličina vertikalnih
pomaka pri probnom ispitivanju objekata" 27.06.2003., prof.dr.sc. Zdravko Kapović
Goran Svićarović
"Digitalna priprema za tisak u kartografiji" 27.06.2003., doc.dr.sc. Stanislav Frangeš
Marko Žunić
"Digitalna karta minerala Medvednice izrađena
programom MAPserver" _27.06.2003., prof.dr.sc. Miljenko Lapaine

Danka Markovinović

SUSRET ĐAKA GEODETSKE SREDNJE TEHNIČKE ŠKOLE U ZAGREBU
NAKON 50 GODINA

"Se vas bum tužil!" - tim je riječima kolega Ante Dolić završio pozdravni govor koji je
održao u društvenim prostorijama Hrvatskih inženjera i tehničara u Zagrebu 14. XII. 2002.
Susret đaka Geodetske srednje tehničke škole u Zagrebu, koji su prije (prohitalih) 50 godi
na primili diplome na najzahtjevnijoj tehničkoj školi u ex-državi, a počeo je mnogo prije od
dogovorenog vremena - subota 9 sati.
Dvoranu je trebalo oplemeniti za tu svečanost, ali čime? Trebalo je, kako smo mi znali govo
riti animirati "mudro rukovodstvo", osmisliti protokol, satnicu i štošta drugo. Ostali smo
vjerni paroli "druže, snađi se!". Kupili smo mali cvjetni predbožićni aranžman s 4 ad
ventske svijeće i stolnjak. Prekrili smo jedan stol koji je, po našem skromnom mišljenju, ku
pio Dombaumeister (graditelj katedrala) Hermann Bolle 1882. god.
Prvi organizacijski dio, koji je bio najteži, obavio je na opće zadovoljstvo kolega Ante. Tre
balo se iz popisa diplomiranih u prvom čitanju uopće sjetiti imena, prezimena ili nadimaka
(špicname), a pogotovo sjetiti se "položajnog opisa" - pa to je onaj mršavi (a svi smo bili
"štrkljavi"), ali bujne kose, pa onaj kaj je mucal na pitanja profesora (ali je zato fantastično
pjevao), ili, to je kolegica koja je na crosu srednjih škola Zagreba na Savi za prvo mjesto do
bila bon da si može kupiti cipele kod "Kleka", ali joj je bon propao jer su u tvornici taj mje
sec u planskoj proizvodnji bile cipele samo broja 44, a ona ima nogu broj 39, dok je drugo
plasirana dobila češalj (danas bi dobila možda 20.000 kuna). Bila su to imena i lica koja ni
smo sreli pola stoljeća. Druge smo inače dobro poznavali, jer smo se susretali na kongresi
ma i geodetskim susretima, ali ti su bili iz "mudrog rukovodstva" koji su ondje dominirali
stasom i glasom, ali nažalost ovaj puta "nisu mogli doći". Bilo je susreta nakon 12 godina,
ali ne u Zagrebu već u Cairu, naglasio je kolega Dolić. Zbilja je svijet mali.
Pomoglo mu je računalo i CD telefonskog imenika Hrvatske, ali mnoge je bilo teško pronaći
jer su se odselili diljem Hrvatske i svijeta, a neki su se već preselili na drugi svijet. Mnoge je
udovice rastužio zbog toga što nismo znali da su nas mnogi kolege već davno napustili. Zak
ljučili smo da se mlađi kolege premalo brinu o prošlim A, B, C generacijama, pa je to poruka
D-generaciji, da dolazi i generacija E pa i F kojima će se "fućkati" za njih (zato u našem li
stu postoji i rubrika 1n memoriam).
Ovom se prilikom Ante ispričava onima koje nije bio u stanju nazvati jer je na 988 i u tele
fonskom imeniku bilo više od 30 osoba s istim imenom i prezimenom. Kad je kolega Ante u
svom pozdravnom nastupu spomenuo da je na telefoniranje potrošio više vremena nego
ukupno u svom životu, svi su složno rekli da će mu nadoknaditi trošak. Odgovorio je da je


